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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: VVD 

  

GR BSGW 

Vraagnummer:  1 

Pagina: 6 

Vraag: Waar staan we ten aanzien van ambitie om toppositie binnen 
samenwerkingsverbanden te bekleden? Hoe wordt dit gemeten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  2 

Pagina: 7 

Vraag: De wet herwaardering proceskostenvergoedingen is inderdaad per 1-1-24 in 
werking getreden. Inhoud van wet in lijn met hetgeen verwacht was? Gezien aard 
wet en significante aanpassing in bedragen wordt toch een kostenverlaging in dit 
proces verwacht. Waarom toch huidige post aanhouden? Wordt nu uitgegaan van 
meest negatief scenario lijkt mij. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  3 

Pagina: 11 

Vraag: Waarom worden percentages niet vermeld bij of in de tabel uitgangspunten? Dit 
zou leesbaarheid vergroten in plaats van later goed te moeten lezen. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  4 

Pagina: 12 

Vraag: CEP van CBP gaat uit van lager CPI, waarom toch bij CAO het gemiddelde van 
afgelopen 3 jaar genomen? Nu zitten uitzonderlijke topjaren 2022 en 2023 er in. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  5 

Pagina: 6 

Vraag: Het weerstandsvermogen is bedoeld om onverwachte tegenslagen en 
veranderingen op te vangen (éénmalig). AHA is te voorspellen en valt niet in die 
categorie. Waarom toch overhevelen en niet weerstandsvermogen aanhouden? 
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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: VVD 

  

GR BSGW 

Het volgende boekjaar moet wederom de genoemde 555k worden voorzien. Dit zou 
ook gebruikt kunnen worden om toch verlaging van proceskosten te begroten. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  6 

Pagina: 21 

Vraag: Onduidelijk of AHA een kapitaalgoed is? Op basis van voorstel lijkt het exploitatie 
(noodzakelijk bij SaaS oplossingen) maar hier lees ik dat licenties ook gezien worden 
als een kapitaalgoed. Hebben jullie SaaS oplossingen die geactiveerd worden? 

Antwoord:  

GR  

Vraagnummer:  7 

Pagina: 22 

Vraag: Wat is nu de renterisiconorm van BSGW. Ik zie wel de toelichting maar niet de 
norm. Neem aan dat deze ruim binnen de norm gaat vallen. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  8 

Pagina: 45 

Vraag: Gezien huidig ICT landschap vind ik kans van 1% op cyberaanval heel erg laag, 
waarbij impact groot is. Het is niet de vraag of maar wanneer en BSGW lijkt mij 
gezien aard van data een erg aantrekkelijk bedrijf. Hoe is 1% bepaald? 

Antwoord:  

  

 


